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Zuivelsector  -  Antibioticaregistratie

In het Antibioticaconvenant met de overheid heeft de zuivelsector zich via IKM (Integrale 
Kwaliteitszorg Melk) geëngageerd om in 2018 te starten met de registratie van 
antibiotica. Het is de bedoeling dat de dierenartsen op basis van de toedienings- en 
verschaffingsdocumenten het antibioticagebruik voor elke melkveehouder bijhouden in 
het AB-Register, de databank die ook de varkens- en pluimveehouders gebruiken. 

1. Voor de sectorvakgroep melkvee van de Boerenbond is het belangrijk dat de kosten 
tot een minimum beperkt blijven en daarom pleit de vakgroep ervoor dat het 
opzetten en het beheer van het AB-Register uit het Sanitair Fonds gefinancierd wordt. 

Hoe staat de minister hier tegenover en hoe zullen de kosten tot een minimum 
beperkt blijven?

2. Hoe worden de kosten voor de varkens- en pluimveesector opgevangen? Wat is hierin 
de bijdrage/kost voor de varkens- of pluimveehouder? Is die te vergelijken met de 
kost die de melkveehouders in deelvraag 1 bedoelen?

3. Binnen Amcra heeft een werkgroep een advies voor de overheid voorbereid om 
bedrijven actief en stapsgewijs aan te zetten hun gebruik te reduceren. 

Hoe beoordeelt de minister dit advies? 

4. De bedrijfsdierenarts speelt een cruciale rol en een sterke een-op-een-relatie tussen 
veehouder en bedrijfsdierenarts is belangrijk. De vakgroepleden pleiten voor een 
goede relatie tussen veehouder en dierenarts, maar een zeer strikte een-op-een-
relatie werkt voor de vakgroepleden te beperkend. Er moet volgens hen een 
plaatsvervanger beschikbaar zijn en bovendien moeten de melkveehouders steeds de 
mogelijkheid hebben om hun dierenarts(en) te kiezen in functie van hun 
bedrijfssituatie. 

Hoe staat de minister tegenover dit voorstel? 

5. De varkens- en pluimveesector maakt al gebruik van de databank voor 
antibioticaregistratie. 

Zijn er sinds de opstart al functionele problemen/kinderziekten geweest met de 
databank? Zo ja, welke? Welke aanpassingen werden reeds doorgevoerd? 



6. Welke fundamentele aanpassingen zijn er nodig om ook de zuivelsector vanaf 2018 
met de registratie te laten starten? 
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1-2.Het Sanitair Fonds werd in 1987 door de federale overheid opgericht in het kader van 
het dierengezondheidsbeleid. Het Fonds wordt beheerd door het FAVV. Het 
convenant waarnaar u verwijst betreft het ‘convenant tussen de Federale Overheid 
en alle betrokken sectorpartners betreffende de vermindering van het gebruik van 
antibiotica in de dierlijke sector’. De drie gewestelijke overheden waren niet 
betrokken bij dit convenant gezien het dierengezondheidsbeleid, inclusief het gebruik 
van veterinaire geneesmiddelen zoals antibiotica, een exclusieve federale 
bevoegdheid is.

3. Uit de vraagstelling kan niet worden opgemaakt naar welk advies u verwijst. 
Adviezen van AMCRA hebben doorgaans betrekking op het volks- of 
dierengezondheidsbeleid van federale collega’s Maggy De Block en Denis Ducarme.

4-5.De naleving van de federale regelgeving inzake de registratie van antibioticagebruik 
wordt opgevolgd en gehandhaafd door het FAVV. Mijn diensten beschikken niet over 
deze informatie.


